
Reactie op Internetconsultatie 26MHz band tbv 5G

1/In algemene zin ben ik STERK TEGENSTANDER van het beleid om in 
Nederland 5G (mobiele telecommunicatie, vijfde generatie) in 
enigerlei vorm te gaan installeren. Vóór de bevolking wordt 
blootgesteld aan het effect van nog meer en intensievere 
electromagnetische straling dient er zorgvuldig en onafhankelijk 
onderzoek te worden gedaan, met name naar risico's voor de 
gezondheid van mens en natuur. Voorts dient de privacy van de 
gebruiker en het recht om NIET te worden blootgesteld aan deze 
electromagnetische velden te worden gewaarborgd. De overheid moet 
er zijn voor behartigen van de belangen van ons land en haar 
burgers en mag nooit en te nimmer de gezondheid en welzijn van 
haar burgers en de leefomgeving opofferen aan commerciële of 
andere belangen. Ik weet dat dit wat naief klinkt maar dat is de 
basis van waarom wij een overheid hebben en die gezag verlenen! 

2/Het kan ook de medewerkers van de betrokken ministeries toch 
niet ontgaan zijn dat er inmiddels op vele plaatsen in Nederland 
maar ook in vele andere landen al grote weerstand bestaat en nog 
steeds groeiende is. Inmiddels  is bijvoorbeeld de uitrol van 5G 
in Zwitserland gestopt! Het Europese Parlement heeft in een 
zogenaamde briefing dd 11-02-2020 een krachtige waarschuwing 
afgegeven voor de risico's van 5G: Op de site van EP vindt u die, 
met als titel Effects of 5G wireless communication on human 
health. 

3/In het licht van het genoemde onder punten 1/ en 2/ is het dus 
ONBESTAANBAAR dat de Nederlandse overheid gewoon door wil gaan 
met de veilingen van 5G-frequentiebanden en zo geld wil gaan 
verdienen aan het in de uitverkoop zetten van de volksgezondheid. 
Deze veilingen zouden thans geheel dienen te worden AFGELAST. Of 
anders op zijn minst uitgesteld tot de uitkomsten van nader 
wetenschappelijk onderzoek bekend zijn. Ik wil daar nog aan 
toevoegen dat de thans onderhavige veiling de frequentieband 
betreft waarvan de grootste gezondheidsschade kan worden 
verwacht. 

4/Minimaal dient er dus VOORAF een grondig wetenschappelijk 
onderzoek naar de gezondheidseffecten van EMF in het algemeen en 
5G in het bijzonder te worden uitgevoerd. Daarbij dient de gehele 
leefomgeving te worden betrokken, dus ook de planten en dieren de 
nog ongevraagder dan de mensen aan een grootschalig experiment 
dreigen te worden blootgesteld - voor zover de thans aanwezige 
kunstmatige electromagnetische straling dat al niet is! 
Dat onderzoek kan en mag NIET worden gedaan of worden 
gefinancierd door een partij die op enigerlei wijze, financieel 



of anders, gelieerd is aan de bedrijven die mobiele telefonie- en 
internet-netwerken aanbieden. Maar ook moeten de onderzoekers 
onafhankelijk zijn van de betrokken ministeries, die in het 
recente verleden te duidelijk hebben aangetoond onder sterke druk 
of beinvloeding te staan van enerzijds deze bedrijven anderszijds 
de Europese bestuurders. 

Bijlagen (uploaden van documenten is mogelijk, er is keuze genoeg 
op Internet, ik kies voor deze referenties):

- https://bioinitiative.org
- Artikel in De Telegraaf dd 6 december 2019: 
https://www.telegraaf.nl/watuzegt/1596439823/5-g-niet-uitrollen-
voordat-de-gezondheidsrisico-s-duidelijk-zijn 
- Website Europees Parlement: Effects of 5G wireless 
communication on human health, 11-02-2020. 
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